
 

 

 
 
Beantwoording  vragen raadsleden 

 
Nummer DOC-23-645073 

Zaaknummer Z-22-434444 

Datum waarop de vraag is 
gesteld: 

8 februari 2023 

Fractie: GemeenteBelangen 

Raadslid: R. Paarlberg 

Afdeling  

Onderwerp Raadsvragen GemeenteBelangen Aanvullende Raadsvragen 
woningbouw Abbekerk 

 

Inleiding 

Aanvullende raadsvragen naar aanleiding van de gegeven antwoorden op eerdere raadsvragen over dit 

onderwerp (DOC–23-639093 / Z-22-43444).  

 

U geeft aan dat u het geplaatste artikel op Medemblik Praat hebt gelezen, echter in uw antwoorden wordt enkel 

gerefereerd naar de mogelijke woningbouw op basis van de co-creatie. Dit is een bekend traject, de vragen 

hadden juist betrekking op het hele gebied tussen de Vekenweg en de buslus – waarover gesproken wordt in het 

geplaatste artikel.  

 

1a Kan u aangeven of de kern van het bericht, woningbouw rond Abbekerk, in gebied 

tussen Vekenweg en buslus (exclusief het nu lopende traject van de co-creatie) 

mogelijk en reeel is? 

antwoord  Naast het lopende traject van de co-creatie zijn er geen plannen voor woningbouw in 

dit gebied.  

1b. In welk stadium is het overleg tussen de gemeente en de Provincie om juist ook dit 

gebied vrij te maken voor woningbouw (nogmaals het gaat niet om de strook langs de 

Vekenweg in kader van co-creatie maar om hele gebied tot aan buslus waar dan ook een 

bos komt)? 

antwoord Behalve het traject van co-creatie zijn er geen andere plannen voor dit gebied. Er is 

derhalve geen overleg met de provincie hierover.  

2a. Om welk bedrag gaat het als er in het artikel gesproken wordt over een “flinke pot 

subsidie” die hiervoor gebruikt kan worden om woningbouw en een bos te realiseren? 

antwoord Mogelijk wordt hierbij gedoeld op de provinciale subsidieregeling voor boscompensatie. 

Voor deze uitvoeringsregeling subsidie boscompensatie Noord-Holland 2023 heeft de 

provincie een bedrag van € 1.768.000 beschikbaar gesteld om 34 hectare aan 

compensatiebos aan te planten. 

2b. Wat is de onderbouwing voor deze subsidie? 
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antwoord De provincie Noord-Holland wil met deze uitvoeringsregeling subsidie boscompensatie 

Noord-Holland 2023 de bomenkap in Natura2000 gebied compenseren.  

 

In eerder antwoord gaf u aan  (onder vraag 3b van vorige raadsvragen) dat “partijen voornemens zijn te 

onderzoeken of woningbouw in het BPL bij Abbekerk mogelijk is”. Dit is zeer vaag. 

 

3a. Kan u aangeven wanneer dit onderzoek start? 

Antwoord Dit onderzoek start in het eerste kwartaal van 2023. 

3b. Kan u aangeven in welke mate het dorp/ de dorpsraad hierin betrokken gaat worden? 

Antwoord Het wordt een co-creatie van de dorpsraad, de gemeente, de provincie en De 

Woonschakel.  

 
Het is goed dat er in ieder geval al nagedacht EN gesproken wordt over woningbouw langs de Vekenweg en 
mogelijk ook in het hele gebied tot aan buslus. Echter dit plan is ontstaan nadat het geplande bouwproject fase 
3 in de Parkwijk (plan Het  Nieuwe Veld ten Noorden van Abbekerk) door de weidevogels niet uitgevoerd kon 
worden.  De “rondweg” van Abbekerk (de Reigersweg) is om die reden aangelegd, om het verkeer van/uit deze 
nieuwe Parkwijk fase 3 te ontsluiten naar de A7. Tevens ook om de dorpsstraat te ontlasten. 
 

4. Kunt u aangeven wat de huidige status is van het bouwproject Parkwijk fase 3? 

Antwoord Op dit moment is er geen aanleiding op te starten met dit project. Het plan voor de co-

creatie, biedt naar ons idee voldoende ruimte voor woningbouw.   

5. Kunt u aangeven of u tevens voornemens bent te onderzoeken of dit plan weer nieuw 

leven ingeblazen kan worden, juist ook omdat blijkbaar woningbouw in het BPL nu 

mogelijk is  (ref. co-creatie)? 

Antwoord Zie de beantwoording van vraag 4. 

6. Kunt u aangeven in welke mate dit bouwproject eventueel wordt tegengehouden door 

de Provincie? 

Antwoord Het plan voor de co-creatie heeft betrekking op het (BPL-)gebied rond Abbekerk. In 

goed overleg gaan we de mogelijkheden onderzoeken.  

7. Is het mogelijk de inwoners van de kernen Abbekerk en Lambertschaag via een 

informatiebijeenkomst van de (prille) plannen op de hoogte te stellen? 
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Antwoord Ja, wij informeren de inwoners van de kernen Abbekerk en Lambertschaag via 

bijvoorbeeld een informatiebijeenkomst over het proces van de co-creatie als dat 

bijdraagt aan de doelstelling van het project. 

In deze vragen wordt ook gerefereerd naar woningbouwplannen in een bos tussen de 

Vekenweg en buslus en het bouwproject Parkwijk fase 3. Daar zijn wij niet mee bezig 

en daarover valt dus niets te melden.  

 


